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Protokół Nr ORN.0012.2.6.2017 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 23 sierpnia 2017 r. 
 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała przybyłych na posiedzenie i przedstawiła porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja o stanie zasobów mieszkaniowych gminy. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Informacja o stanie zasobów mieszkaniowych gminy. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

przedstawił informację o stanie zasobów mieszkaniowych gminy – informacja w załączeniu 

do protokołu. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

prosił o więcej informacji na temat budynku Rosochackie 30. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że wniosek do BGK o dofinansowanie będzie złożony we wrześniu. Jeżeli zostanie 

rozpatrzony pozytywnie, to pokrytych zostanie 45 % kosztów kwalifikowanych. Remont jest 

zaplanowany na rok przyszły. Dodał, że tego w informacji nie ma, ale w dniu dzisiejszym 

zarządca przekazuje plac budowy Dąbrowskie 6. Umowa została podpisana w poniedziałek. 

Są trzy miesiące na zrobienie remontu, w wyniku którego powstaną dwa lokale socjalne, bo 

budynek jest niewielki. Zostanie zaadaptowany strych i tym samym jedno mieszkanie będzie 

większe. Zakończenie inwestycji jest planowane na listopad. 
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Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał o nowy lokal socjalny na ul. Kolejowej 18/7. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że jest to lokal na poddaszu o obniżonym standardzie, który został 

przekwalifikowany na lokal socjalny w celu dokonania jego przydziału rodzinie, która 

otrzymała wyrok sądowy - nakaz eksmisji. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

stwierdził, że informacja przedstawiona przez kierownika w zasadzie pokrywa się z tą z roku 

ubiegłego. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

uważa, że wielkim krokiem naprzód było podjęcie decyzji o remoncie budynku Rosochackie 

30. Dobrze, że go nie sprzedano. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

powiedział, że analizowano koszty wybudowania nowego budynku oraz koszty remontu 

istniejącego. W tym przypadku remont jest korzystniejszy finansowo, zwłaszcza, że na 

budowę budynku dofinansowanie BGK wynosi 30%, a na remont istniejącego 45%. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy wszystkie lokale w istniejącej zabudowie kontenerowej w Imionkach są 

zamieszkałe i jak długo będą one funkcjonowały. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że najprawdopodobniej tak długo, jak będą spełniały warunki techniczne. 

Wszystkie lokale są zamieszkałe i tylko przez osoby dorosłe - najczęściej 1-2 osobowe 

rodziny. Mimo tego, że pod względem humanitarnym na kontenery część ludzi patrzy 

niechętnie, to spełniają one swoje zadanie. Wiele zadłużonych rodzin, po otrzymaniu nakazu 

eksmisji do mieszkania kontenerowego, zaczyna spłacać swoje zaległości. Dodał, że gmina 

czyni starania w zakresie przystąpienia do rządowego programu Mieszkanie Plus. Niestety 

nawet instytucja, która to prowadzi nie jest w stanie podać dokładnych informacji. Jeżeli 

pojawi się taka możliwość, gmina będzie szukać gruntów pod inwestycję. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że tylko jedna osoba odpracowała zaległości. Jest to sytuacja, która martwi, ale 

w zasadzie nic więcej nie można zrobić. Zapytała, czy podane kwoty zaległości czynszowych 

obejmują koszty np. egzekucyjne. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że nie. Są to zaległości główne - w opłatach czynszu i mediów. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy TBS ma zamiar realizować nowe inwestycje. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że spółka od wielu lat ma gotowy projekt, który zakłada budowę 3 bloków  

po 48 mieszkań w każdym. Jednak nie realizuje inwestycji ze względu na niskie 

dofinansowanie z BGK oraz wkład własny, który musiałaby ponieść nie mając przy tym 

pewności „zwrotu” wkładu przez lokatorów. Poza tym, był taki moment, że TBS ogłosił 

nabór, ale wpłynęło zaledwie kilka wniosków.  
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Wiceprzewodniczący komisji – Krzysztof Kempisty 

zastanawiał się, gdzie tkwi problem, bo jest zapotrzebowanie na mieszkania. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że w budynkach TBS nie można wykupić mieszkania na własność. Ponadto lokator 

jest zobowiązany do poniesienia opłaty w wysokości 30% wartości mieszkania, a coraz 

większym problemem jest też spełnienie warunków kredytowych. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

dodała, że należy również rozróżnić grupy osób, które mieszkania kupują i te, które ubiegają 

się o mieszkania komunalne. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

powiedział, że trudnym zjawiskiem jest pewnego rodzaju pokoleniowość tzn. przekazywanie 

wzorca, że w wieku 18 lat trzeba złożyć wniosek o przyznanie lokalu. Niemniej jednak 

standard lokali socjalnych jest dużo wyższy niż przewiduje ustawa. Dążeniem przez wiele lat 

było, żeby każdy budynek miał wodę i kanalizację i to zostało zrealizowane. 

 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o liczbę wniosków o przydział mieszkania w porównaniu do roku ubiegłego. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że rocznie realizowanych jest około 15-20 przydziałów. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

dodał, że łączna liczba złożonych wniosków o przydział mieszkań komunalnych w roku 

ubiegłym wynosiła 14 – obecnie jest 26 wniosków. Wniosków o przydział lokali socjalnych 

było 26, a w tym roku jest ich 51. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

przyjmując, że w lokalach socjalnych i komunalnych mieszkają średnio po 3 osoby, to daje 

łącznie 1200 lokatorów – to bardzo dużo. W tym duża jest liczba niepłacących. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, że obecnie gmina sprzedaje niewiele mieszkań ich najemcom. Zgodnie  

z uchwałą Rady Miejskiej kryteria sprzedaży lokali są jednakowe dla wszystkich najemców. 

Podczas każdej sesji Burmistrz informuje o podjętych zarządzeniach, w tym dotyczących 

sprzedaży lokali najemcom w drodze bezprzetargowej. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017; 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

oznajmiła, że uchwałą z dnia 24 lutego 2017 r. został uchwalony ramowy plan pracy Rady 

Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017. Zgodnie z planem pracy na 

sierpień zaplanowano realizację tematu pt.: „Mechanizmy partycypacji społecznej w Gminie 

Olecko (inicjatywa uchwałodawcza, konsultacje społeczne, inicjatywa lokalna, budżet gminy, 

w tym budżet obywatelski, rewitalizacja społeczna, współpraca z organizacjami 
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pozarządowymi, zespoły dialogu)”.Obecny projekt zmieniający przedmiotową uchwałę został 

przygotowany po rozmowie Burmistrza z Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej. W związku z tym, że jest okres 

wakacyjny i urlopowy, a temat obszerny należy przenieść z sierpnia na wrzesień termin jego 

realizacji.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego 

realizacji w roku 2017. 

 

b) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania; 

 

Pracownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula Sulima 

wyjaśniła, że pierwsza uchwała w tej sprawie była uchwalona w 2004 roku. Obecny projekt 

został opracowany w wyniku zaleceń pokontrolnych i stanowi rozszerzenie dotychczasowych 

zapisów. Proponowane zmiany dotyczą: 

 ustalenia kosztu 1 (jednej) godziny usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych w wysokości 17,90 zł, 

 ustalenia warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z ponoszenia odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

 wyłączenia z uchwały specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, które są przyznawane w oparciu o Rozporządzenie Ministra Polityki 

Społecznej w sprawie specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Na podstawie załącznika do projektu omówiła kryteria odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

c) zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko; 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, że jest to czwarta i ostatnia uchwała w ramach realizacji ustawy o zakazie 

propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej - czas na wprowadzenie zmian jest do 2 września 2017 r. 

Dotyczy zmiany nazwy ulicy Mereckiego. W wyniku drugich konsultacji z 23 ankiet, które 

wróciły do urzędu najwięcej głosów mieszkańców (20) uzyskała nazwa „Janusza Korczaka”. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Statutową na posiedzeniu  

w dniu 18 sierpnia 2017 r. 
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Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy w mieście Olecko. 

 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”; 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

oznajmił, że w odpowiedzi na ogłoszony nabór wniosków do Programu rozwoju gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019, Powiat Olecki zamierza złożyć 

wniosek dotyczący Przebudowy drogi gminnej Nr 1746N Jeziorowskie - Leśny Zakątek  

- Czerwony Dwór - Cichy - Duły (dr. woj. nr 655) na odcinku Cichy - Duły. Maksymalna 

wysokość dofinansowania jaką można otrzymać z Programu to 50 % wartości inwestycji. 

Planowane finansowanie realizacji zadania przedstawia się następująco: budżet Gminy 

Olecko – 857.866,00 zł, budżet Gminy Świętajno – 580.211,00 zł, budżet Powiatu Oleckiego 

– 1.438.078,03 zł, budżet Państwa – 2.833.154,00 zł, razem: – 5.666.309,03 zł. 

Dodał, że nowym kryterium oceny wniosków składanych przez samorządy jest kryterium 

„Bezpieczeństwa ruchu drogowego”.  

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 

 

e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa 

ulicy Żeromskiego w Olecku”; 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Rada Miejska w Olecku na podstawie uchwały Nr ORN.0007.62.2016  

z dnia 9 września 2016 r. w sprawie przystąpienia do realizacji zadania inwestycyjnego  

w 2017 roku w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016-2019” wyraziła zgodę na przystąpienie z Powiatem Oleckim do realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”. Koszt robót drogowych 

współfinansowanych w 2017 r. wynosi 1 348 343,31 zł: PRGiPID 2016-2019 – 668 021,00 zł, 

Powiat Olecki – 333 358,31 zł, Gmina Olecko – 346 964,00 zł. Zadanie jest już realizowane. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

dodała, że na prośbę mieszkańców urządzonych będzie także kilka zatok postojowych. 

Ponadto na odcinkach chodnika będzie dopuszczony ruch rowerowy. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, kiedy zostanie wyremontowana ulica Batorego. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że jeżeli po rozstrzygniętych przetargach będą oszczędności – takie było 

zapewnienie powiatu. 

 



 6 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, że w Olecku są też inne ulice wymagające remontu m.in. Jagiellońska, Wąska, 

Wodna i Armii Krajowej. 

 

Kierownik Wydziału GKO UM – Sławomir Hatalski 

zgodził się. Jednak wszystko jest kwestią możliwości finansowych. Jeśli chodzi o chodnik 

przy ul. Wąskiej jest on przewidziany w ramach inwestycji zagospodarowania rzeki Lega. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek o naprawienie tabliczek kierunkowych na ul. Orzeszkowej przy wjeździe od 

ul Kościuszki oraz na ul. Przybyszewskiego od strony ul. Żeromskiego. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego 

w Olecku”. 

 

g) zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że dochody ogółem zwiększa się o 542.143,00 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan dochodów o 298.683,00 zł  

z tytułu dotacji celowej jako pomoc finansowa z Powiatu Oleckiego na zadanie  

z zakresu dróg publicznych gminnych pn. „Przebudowa ulic Kiepury, Moniuszki, 

Szymanowskiego i Wieniawskiego w Olecku”. 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 16.410,00 zł na 

podstawie porozumienia z Polskim Związkiem Motorowym określającym środki na 

pokrycie kosztów naprawy dróg na trasie Rajdu Polski. 

 W dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan części oświatowej subwencji ogólnej 

z budżetu państwa o 220.000,00 zł, w związku z decyzjami Ministra Rozwoju  

i Finansów przyznającymi ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 

kwoty na dofinansowanie doposażenia pomieszczeń do nauki w gimnazjach 

publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe (110.000 zł), na remonty bieżące 

sanitariatów (60.000 zł) i doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne 

w gimnazjach publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe (50.000 zł). 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan o 7.050,00 zł i dostosowuje się 

plany w odpowiednich rozdziałach z tytułu wpływów z usług za dzieci zamieszkałe na 

terenie innych gmin a uczęszczające do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych oraz 

innych form wychowania przedszkolnego na terenie gminy Olecko. 

 

Omówiła zmiany w planie wydatków. 

Wydatki ogółem zwiększa się o 542.143,00 zł: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, zmniejsza się plan o 144.916,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe zmniejsza się o 146.761,00 zł plan 

dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi Oleckiemu na realizację inwestycji: 

„Przebudowa ulicy Żeromskiego” o 89.856 zł i „Przebudowa drogi nr 1808N 

Sedranki-Łęgowo” o 56.905 zł. 

 w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne: 
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·zmniejsza się plan wydatków bieżących o 13.555 zł w wyniku zmiany do realizacji 

przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki (rezygnacja z utwardzenia drogi na 

odcinku Zatyki – Nowy Młyn), 

·wprowadza się zadanie „Wykonanie przejścia dla pieszych Pl. Wolności 9” z planem 

7.800,00 zł, 

 w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne: 

·wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi w Babkach Oleckich” z planem 7.600,00 zł na 

wykonanie zjazdu z drogi gminnej wraz z przepustem. 

 W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących  

do majątkowych w wysokości 32.700,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali 

i budynków komunalnych” - na modernizację źródeł ciepła, instalacje ze źródłem 

gazowym w lokalach komunalnych i podłączenie co ul. Batorego 7. 

 W dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków o 7.500,00 zł  

i zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowa oświetlenia na cmentarzu 

komunalnym II” na „Budowa infrastruktury technicznej cmentarza komunalnego II”  

z przeznaczeniem na wykonanie instalacji wodociągowej. 

 W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan wydatków bieżących  

o 1.000,00 zł na zakup tablic informacyjnych zamkniętych w związku ze zmianą  

do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki. 

 W dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, przenosi się plan 

wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w § 4190 plan w wysokości 

3.700,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w organizowanych powiatowych zawodach 

jednostek OSP. 

 W dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 597.675,00 zł,  

w tym: 

 zwiększa się plan o 597.675,00 zł w jednostkach oświatowych z przeznaczeniem na 

wynagrodzenia osobowe pracowników wraz z pochodnymi w rozdz. szkoły 

podstawowe i oddziały przedszkolne, 

 w planie wydatków Gimnazjum Nr 2 w Olecku przenosi się kwotę 16.450,00 zł  

z wydatków bieżących do majątkowych w rozdz. 80101 z § 4210 na § 6060  

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne „Wyposażenie placu zabaw przy 

Gimnazjum Nr 2”. 

 W dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, zwiększa się plan o 40.129,00 zł  

z przeznaczeniem na doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne  

w gimnazjach przekształcanych w szkoły podstawowe. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan  

o 17.755,00 zł, w tym: 

 w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód zwiększa się plan wydatków 

bieżących o 1.200,00 zł na wynajem kabiny sanitarnej, 

 w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni: 

·wprowadza się plan wydatków bieżących (§ 4170) w kwocie 9.550,00 zł z przeznaczeniem 

na wykonanie opinii dendrologicznej drzew na terenie miasta, w tym w parku miejskim, 

·przenosi się plan wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w § 4190 plan  

w wysokości 4.500,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w konkursie „Mieszkajmy Piękniej”, 

·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4300) o 3.000,00 zł z przeznaczeniem na 

utrzymanie zieleni terenów wiejskich, 

 w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

·zwiększa się plan wydatków bieżących o 11.055,00 zł na zakup solarnych punktów 

oświetleniowych w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu 

sołeckiego Zatyki. 

 w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 
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·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4210) o 1.500,00 z przeznaczeniem na zakup 

ławek z FS Zatyki, 

·zwiększa się plan wydatków bieżących (§ 4300) o 1.000,00 zł z przeznaczeniem na 

utrzymanie małej architektury, 

·zmniejsza się plan wydatków bieżących (§ 4390) o 9.550,00 zł. 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

 zwiększa się plan dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” o 13.000,00 zł  

z przeznaczeniem na aktualizację projektu modernizacji budynku Teatru AGT, 

 zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 10.000,00 zł na zadaniu „Budowa 

amfiteatru w Olecku” z przeznaczeniem na przygotowanie dokumentacji wymaganej 

przy aplikowaniu o środki UE, w tym studium wykonalności inwestycji. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zastanawiała się, dlaczego koszt wykonania przejścia dla pieszych przy Placu Wolności 9 jest 

tak wysoki. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, że zaplanowana kwota obejmuje nie tylko namalowanie pasów, ale też projekt  

i zmianę organizacji ruchu. 

 

Członek komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, skąd się wziął pomysł urządzenia przejścia w tym miejscu. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

odpowiedziała, że był to wniosek mieszkańców. 

Poinformowała, że w dniu 8 września o godzinie 17.00 w Galerii Prawdziwej Sztuki im. A. 

Legusa odbędzie się spotkanie mieszkańców, lokalnych twórców, pasjonatów, organizacji  

i osób zainteresowanych rozwojem kultury w Olecku. Celem spotkania jest zwiększenie 

zaangażowania mieszkańców gminy Olecko w działania na rzecz rozwoju kultury, aktywny 

udział społeczeństwa i współtworzenie oferty kulturalnej na bazie zmodernizowanej 

infrastruktury. 

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok. 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017 - 2024, dokonuje się następujących zmian:  

 W załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa”:  

 w 2017 roku zwiększa się dochody ogółem o 1.009.044,96 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększa się o 660.361,96 zł (z tytułu dotacji na zadania bieżące o 416.901,96 zł,  

z subwencji ogólnej o 220.000,00 zł, z tytułu usług i innych dochodów o 23.460,00 zł) 

a dochody majątkowe zwiększa się o 348.683,00 zł z tytułu dotacji celowych 

przeznaczonych na inwestycje, 

 w 2017 roku zwiększa się wydatki ogółem o 1.009.044,96 zł, w tym bieżące zwiększa 

się o 1.010.755,96 zł a majątkowe zmniejsza się o 1.711,00 zł. 
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 W załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Budowa amfiteatru w Olecku” z planem łącznych 

nakładów finansowych 78.000,00 zł, w tym w 2017 r. – 61.000,00 zł, w 2018 r.  

– 17.000,00 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

prosiła o zgłoszenie przedstawiciela do komisji konkursowej ds. hejnału miasta. 

 

Komisja wskazała kandydaturę Krzysztofa Kempistego. 

 

Komisja, po krótkiej dyskusji i zapoznaniu się z opinią Burmistrza dotyczącą inicjatywy 

Radnego Macieja Juchniewicza o podjęcie uchwały w sprawie poparcia Apelu 

przedstawicieli środowisk samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r.  

w Warszawie dotyczącego obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty 

Samorządności przy 4 głosach za, 2 głosach wstrzymujących i 1 głosie przeciw przyjęła,  

że dokument powinien być przygotowany w formie Stanowiska Rady Miejskiej i przyjęty 

przez Radę na sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o wniosek mieszkańców ul. Zamostowej dotyczący ustawienia znaku zatrzymywania 

się i znaku zakazu postoju – odczytała jego treść. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, że jest to wynik konfliktu sąsiedzkiego, który przenosi się na wszelkie 

możliwe instytucje. Burmistrz przeanalizuje zasadność wniosku w części dotyczącej znaku 

zakazu postoju, gdyż w zakresie ustawienia znaku zakazu zatrzymywania była już udzielana 

odpowiedź i jest ona negatywna. Nie jest pewna, czy znak zakazu postoju rozwiąże ten 

konflikt, który wcześniej próbowała załagodzić Komisja Rewizyjna. Na posiedzeniu Komisji 

Statutowej zgłoszono wniosek, aby poinformować sąd o konflikcie narastającym między 

właścicielami sąsiadujących nieruchomości na ul. Zamostowej oraz zwrócić się z pytaniem, 

czy istnieje możliwość podjęcia próby rozwiązania tego konfliktu przez mediatora.  

Po wysłuchaniu tego wniosku od razu skonsultowała się z obsługą prawną urzędu, która 

potwierdziła opinię, że wystąpić o mediacje można tylko przy okazji toczącej się sprawy  

w sądzie. Mając jednak wiedzę, że w sądzie toczy się postępowanie z powództwa cywilnego, 

Burmistrz zwróci się z prośbą, aby w ramach tego postępowania sąd spróbował doprowadzić 

do porozumienia stron za pomocą mediacji. 

 

Innych uwag ani pytań do spraw wniesionych nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący komisji – Krzysztof Kempisty 

 zgłosił wniosek odnośnie przyłącza energetycznego na Placu Wolności. Prosił, by 

sprawdzić, czy byłoby uzasadnione ekonomicznie zwiększenie mocy przyłącza 

zamiast kosztów używania agregatu podczas. np. Przystanku Olecko, 

 poinformował, że po inwestycji na osiedlu „Muzyków” zostały tzw. klawiszujące 

studzienki. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 przekazała protest Pana Szymona Kalejty – Prezesa Zarządu Oleckiego 

Stowarzyszenia Pszczelarzy „Pszczółka” odnośnie Święta Mleka i Miodu, które 

według opinii pszczelarzy nie było edukacyjne w zakresie miodu. Pszczelarze 

wnioskowali już wcześniej, żeby to święto było zgodne z pierwszą koncepcją  

i powiązane głównie z wiedzą i promocją produktu, a nie ograniczało się do stoisk nie 

związanych z tematyką i koncertu. Wysiłkiem pszczelarzy uzyskano certyfikat na 

produkt „Miody Ziemi Oleckiej”. Oczekują wsparcia samorządu, Burmistrza Olecka 

w zakresie promocji produktu i budowania jego marki,  

 prosiła, by wyjaśnić sprawę dotacji na wypoczynek dzieci i młodzieży organizowany 

przez TPD. Nie wiadomo, kto jest odpowiedzialny za konkurs i z jakiego powodu 

pieniądze zostały przyznane tak późno, co spowodowało częściowe niewykorzystanie 

środków, 

 zapytała, czy w zakresie przygotowywanego projektu modernizacji Teatru AGT 

zaplanowano remont wjazdu i parkingu na tyłach budynku ROK. Obecnie jest to 

miejsce w bardzo złym stanie technicznym. 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, że wjazd jest przewidziany do przebudowy w ramach zagospodarowania zaplecza 

budynków na Placu Wolności. Zostanie również rozwiązany problem wód opadowych  

i wykonana infrastruktura techniczna w kierunku ul. Partyzantów.  

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 Protokołowała      Przewodnicząca Komisji 

 

     Karolina Kuskowska                       Maria Wanda Dzienisiewicz     

 

 

 


